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Z á p i s n i c a  K/2022 

 

z Konferencie Obvodnej poľovníckej komory Čadca  

 dňa 29. apríla  2022 

 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny - na konferenciu bolo pozvaných 42 delegátov OPK Čadca 

a 8 členovia predstavenstva OPK Čadca   

 

P R O G R A M: 

 

1. Otvorenie  

2. Návrh a schválenie programu 

3. Voľba zapisovateľa ,overovateľov zápisnice ,návrhovej komisie 

4. Správa o činnosti predstavenstva od poslednej Konferencie   

5. Správy  o činnosti predsedov komisii 

6. Správa o plnení rozpočtu za rok 2021 

7. Návrh plánu práce OPK Čadca za rok 2022 a rozpočet 

8. Správa Dozornej rady OPK Čadca 

9. Správa Obvodnej disciplinárnej komisie OPK Čadca 

10. Diskusia 

11. Návrh na uznesenie z Konferencie OPK  

12. Záver 

 

K bodu 1./  Zasadnutie konferencie Obvodnej poľovníckej komory Čadca   otvoril a viedol 

predseda OPK Čadca JUDr. Milan Krčmárik (ďalej len „predseda OPK“), ktorý  privítal 

prítomných delegátov konferencie a členov predstavenstva OPK. Konštatoval, že prítomných 

je 29 mandátových hlasov  OPK Čadca (58% účasť)  a konferencia je uznášaniaschopná. 

K bodu 2./  Predseda OPK  oboznámil prítomných s navrhnutým programom konferencie 

a vyzval prítomných k hlasovaniu.  Program bol schválený. Všetci prítomní hlasovali za.   

K bodu 3./  Po prednesení návrhu na zloženie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 

a zapisovateľa vyzval predseda OPK  delegátov k hlasovaniu za schválenie predneseného 

návrhu. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí:  Silvester Pastva a Jozef Kultán. Hlasovaním boli 

overovatelia jednohlasne schválení. 
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Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing. Milan Franek a Jozef Kultán. Hlasovaním bola 

návrhová komisia jednohlasne schválená.  

Návrh na zapisovateľku Bc. Silvia Štrbová bol jednohlasne schválená. 

K bodu 4./   Správu o činnosti predstavenstva OPK Čadca od poslednej  konferencie 

predniesol predseda OPK. Správa je spracovaná písomne a tvorí prílohu č.1 zápisnice K/2022. 

K bodu 5./  Správy o činnosti jednotlivých komisií predniesli predsedovia komisií. 

Oboznámili prítomných o ich činnosti. Správy sú písomne spracované a tvoria prílohu č. 2 

a č. 3. K/2022  

 

K bodu 6./  Správu o plnení rozpočtu predniesol predseda dozornej rady OPK Čadca Ing. 

Alojz Balát. Plnenie rozpočtu za rok 2021 je spracované písomne, tvorí prílohu č.4 zápisnice 

K/2022.  

  

 

K bodu 7./  Návrh plánu práce OPK Čadca za rok 2022 a návrh rozpočtu za rok 2022 

predniesol predseda OPK. Návrhy sú písomne spracované a tvoria prílohu č. 5 a č.6 zápisnice 

K/2022. Návrhy boli delegátom odovzdané priamo pred začatím konferencie. Predseda OPK 

po oboznámení s návrhom plánu práce a návrhom  rozpočtu za rok 2022 OPK Čadca  vyzval, 

prítomných k hlasovaniu.  Návrh plánu práce OPK Čadca za rok 2022 a návrh rozpočtu za rok 

2022  bol schválený. Všetci prítomní hlasovali za.   

K bodu 8./  Správu dozornej rady OPK Čadca predniesol predseda dozornej rady OPK Čadca 

Ing. Alojz Balát.  Správa je písomne spracovaná a tvorí prílohu č. 7 zápisnice K/2022. 

Predstavil príjmovú a výdajovú časť jednotlivo za komisie OPK Čadca.   

 

K bodu 9./  Z dôvodu neprítomnosti predsedu ODR OPK  Čadca JUDr. Michala Mravca 

správu predniesol predseda OPK.  Správa  ODR je spracovaná písomne a je prílohou č.8  

zápisnice K/2022. 

 

K bodu 10./  Diskusiu otvoril predseda OPK .   

JUDr. Milan Krčmárik  

-Oboznámil prítomných o doručenej žiadosti z SPZ RgO Kysúc, ktorá sa týka sponzorského 

daru v hodnote 10 000 € na rekonštrukciu strelnice Zákopčie.  Vyzval prítomných, aby 

vyjadrili svoj názor k sponzorskému daru. K predmetnej veci sa kladne vyjadril Jozef Kultán. 

Predseda OPK uviedol, že predmetnú žiadosť budú schvaľovať na najbližšom zasadaní 

predstavenstva OPK Čadca.  

- informoval o možnosti školení o ochrane osobných údajov pre PZ/PS 

-informoval o článku, ktorý napísal Ing. Šúty týkajúci sa témy človek verzus medveď 

a hodnoty ľudského života verzus zviera.  
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Ladislav Kozub 

- informoval o kurze poľovníctva, ktorý sa otvoril v roku 2022, počet kandidátov 13 , pričom 

bolo prihlásených 19.  

- informoval o vykonaných poľovníckych skúškach v počte 23 kandidátov 

- oboznámil prítomných o konaní celoštátnej výstavy trofejí v Nitre a apeloval, aby trofeje, 

ktoré spĺňajú podmienky výstavy boli jednotlivými strelcami doručené do konca mája 2022 

do kancelárie OPK Čadca.     

        

Zdenko Kubala 

Navrhol, aby sa vytvorila skupina, ktorá spoločnými silami pripraví pripomienkovanie 

k návrhu nového zákona o poľovníctvu. K jeho návrhu sa pripojil Ing. Alojz Balát.  

 

Ing. Alojz Riško 

-   upozornil na skutočnosť, že sa nesplnila úloha týkajúca sa chorôb raticovej zveri  

- uviedol, že sa SPZ RgO už pripomienky k návrhu zákona o poľovníctve odoslali 

a prítomných oboznámil s ďalšími pripomienkami 

 

Mgr. Ján Kubošek  

- vyzval predsedu OPK, aby začal spolupracovať s SPZ RgO Kysúc a zvolal zasadanie OPK 

a SPZ RgO.  

- pripomienkoval, aby bola v návrhu rozpočtu OPK za rok 2022 v kolónke Deň sv. Huberta 

vyčiarknutá, v časti poznámka, „refundácia od SPZ“.  Predseda OPK Čadca JUDr. Milan 

Krčmárik mu vysvetlil, že je to iba poznámka a bude sa uplatňovať iba v tom prípade, ak  na 

žiadosť OPK, SPZ RgO  refundáciu schváli.  Mgr. Ján Kubošek trval na vyčiarknutí 

poznámky. Predseda OPK Čadca pristúpil a poznámka „refundácia od SPZ“ bola z návrhu 

vyčiarknutá. Ladislav Kozub sa tiež pripojil do diskusie a navrhol, aby sa schválil záväzný 

termín zasadnutia OPK a SPZ RgO.  

 

JUDr. Milan Krčmárik 

- po vzájomnej dohode sa určil termín stretnutia kvôli pripomienkam k návrhu zákona 

o poľovníctve na deň 04. 05. 2022 o 16.00 hod v kancelári OPK Čadca.  

 

JUDr. Milan Krčmárik 

- na návrh viacerých prítomných stanovil úlohu pre Ladislava Kozuba týkajúcu sa preliečenie 

raticovej zveri.  Zistiť na príslušných inštitúciách,  aké sú možnosti a s tým súvisiace zákonné 

podmienky.  

 

K bodu 11./    Predseda OPK Čadca požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu na 

uznesenie a dal prítomným priestor na vyjadrenie pripomienok a doplnenie návrhu. 

Pripomienky delegátov boli zapracované do uznesenia, predseda OPK Čadca dal hlasovať za 

schválenie návrhu uznesenia z Konferencie OPK Čadca 2022. Návrh na uznesenie bol 

jednohlasne schválený. Materiál je spracovaný písomne a je priložený k zápisnici. 

 

K bodu 11./    Ukončenie konferencie vykonal predseda OPK. Poďakoval prítomným za 

účasť, pozornosť a konštruktívnu diskusiu. 
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              Predseda OPK Čadca                 Overovatelia zápisnice 

              

                    Silvester Pastva   

 JUDr. Milan Krčmárik                 Zdenko Kubala  
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Materiály z konferencie OPK Čadca 29. 04. 2022 

 

1. Pozvánka 

2. Prezenčná listina 

3. Zápisnica 

4. Uznesenie 

5. Prílohy (7) 

príloha č.1 -  Správu o činnosti predstavenstva OPK Čadca  

príloha č. 2 - Správa o činnosti kynologickej komisie OPK Čadca za rok 2021 

príloha č. 3 - Správa o činnosti osvetovej komisie OPK Čadca za rok 2021 

príloha č. 4 - Plnenie rozpočtu 2021 

Príloha č. 5 -  Plán práce na rok 2022  

Príloha č. 6 -  Návrh rozpočtu OPK Čadca  na rok 2022 

 Príloha č.7 -  Správa dozornej rady OPK Čadca  

Príloha č. 8 – Správa obvodovej disciplinárnej komisie OPK Čadca za rok 2021   
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